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Minnesanteckningar NOSAM Psykiatri Angered  

Datum: 2021-05-04 

Närvarande: Ann Martinius, Närhälsan Angered VC 
Annette Halvarsson, Funktionsstöd BmSS område Nordost 
Maria Havseng, Funktionsstöd Boendestöd Nordost och aktivitetshus 
Lotta Holmgrene, Angereds Närsjukhus  
Susanne Slosar, Gårdsten VC 
Louise Petterström, Capio Läkarhus 
Karin Elias, processamordnare NOSAM Angered 

Förhindrade: Mats Leffler, PMG  
Birgitta Granhed-Olofsson. Kommunal Hälso- och sjukvård  
Zofia Delauzun, processledare temagrupp Psykiatri 
Daniel Johansson, PNO, ordförande  

Tid: 15.00-16.00 

Mötespunkter 

 Välkomna!  

 Genomgång dagordning, inventering övriga frågor 

 Lägesavstämning 

BmSS – låg smittspridning, majoritet är fullvaccinerade. Månadsuppföljningar 

gällande t ex hygien, genererar handlingsplaner. Arbete med ny förvaltning.  

ANS – identifierar riskgrupper samt vaccin dos 2 i personal. Högt tryck på Kungälvs 

sjukhus.  

Gårdsten VC – stabilt läge, ingen förändring gällande psykiatri.  

Capio – nästan all tid går till vaccination covid, UPH ungas psykiska hälsa – 

mottagningen har högt tryck. VC behöver hjälpa barnen med behov, kurator och 

psykolog. Louise slutar under sommaren, bitr EC Sherri Yazdani efterträder.  

Närhälsan Angereds VC – samma som Capio.  

 Rapport från Psyksam. Psyksams minnesanteckningar finns HÄR. - Bordläggs 

- Genomgång av dokument Delregional riktlinje om samverkan för förstärkt och 
samordnad vård och stöd för personer med psykisk 
sjukdom och kriminalitet (”PSL-riktlinjen”, Psykiskt störda lagöverträdare), se HÄR.  

- Karin undersöker ev handlingsplan för att åtgärda bristerna och förbättra 
utskrivningsprocessen. 

 SAMSA och SIP 

- Info: PNO ingår nu i samverkansgrupp planering efter slutenvård, PMG inbjudna.  

- Ska vi skapa speciella tider för samverkan gällande planering efter psykiatrisk 

slutenvård? Behövs involveras socialtjänst inom funktionsstöd samt 

socialförvaltning, dessa ingår inte i vanliga gruppen. – Bordläggs 

- SAMSA på ANS? Inga fler besked, har kurator som arbetar i frågan.  

 Vård- och stödsamordning 
- Arbetet har kommit igång, gruppen har haft ett första möte.   

 Samverkan med beroendevård och rättspsykiatri 

-Uppföljning beslut från förra gången: Alla i NOSAM Angered Psykiatri mailar in 

förslag på innehåll för möte, baserat på informationsbehov om beroendevården 

samt rättspsykiatrin i verksamheterna. Denna samverkansdialog planeras i 

https://www.vardsamverkan.se/organisation/delregionalvardsamverkan/kommun-och-sjukvard---samverkan-i-goteborgsomradet/organisation/temagrupper/psykiatri/temagruppens-arbete/psyksam/
https://alfresco.vgregion.se/alfresco/service/vgr/storage/node/content/workspace/SpacesStore/10cde403-fb5d-49af-a6c4-11b62a4e4408/Delregional%20riktlinje%20om%20samverkan%20f%c3%b6r%20f%c3%b6rst%c3%a4rkt%20och%20samordnad%20v%c3%a5rd%20och%20st%c3%b6d%20f%c3%b6r%20personer%20med%20psykisk%20sjukdom%20och%20kriminalitet.pdf?a=false&guest=true
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samarbete med NOSAM Östra Göteborg.  Beslut: Alla skickar in, deadline 18 maj. 

Karin och Daniel sammanställer och meddelar per mail. Lägger fram plan för om 

vissa frågor behöver lämnas till andra forum, t ex Psyksam eller Temagrupp 

Psykiatri.   

- Daniel jobbar med att kontakta berörda verksamheter inom beroende och 

rättspsykiatri.  

 Avvikelsehantering - Uppkomna avvikelser?  

- Arbetar vi i samverkan med händelseanalyser vid suicid? Motsvarar detta aktivitet i 

regional handlingsplan för suicidprevention? Karin har lyft in denna frågan i 

NOSAM tillsammans med Anna Hagström, utvecklingsledare Folkhälsa Nordost 

(organiserade i Socialförvaltning Nordost). Är detta en fråga för NOSAM eller 

Psyksam?  

- Funktionsstöd och Närhälsan arbetar med händelseanalyser, men oklart för 

närvarande om vi gör analyser i samverkan. Beslut: Vi kollar i våra respektive 

verksamheter och tar med info till nästa möte.  

- Rapportering avvikelser i system (Annette). Är Gbg stad redo att gå in i Medcontrol 

Pro? I nuläget rapporterar Gbg stad i Treserva men beslut är fattat att gå in i 

Medcontrol Pro, dock ej klart när Gbg stad är i skarpt läge.  

 Info förslag ny NOSAM-struktur. Arbetet fortsätter. Omarbetat förslag ska upp till 
LGS i slutet av september. 

 Mötestider för hösten. Beslut: Udda veckor tis 15-16, Karin skickar kallelser 

 Övriga frågor 

- Svårigheter gällande vuxna utredning intellektuella funktionsnedsättningar? Finns 

ärenden inom Närhälsan och på ANS, stora oklarheter om vart man ska vända sig. 

Beslut: Tas med som fråga till nästa möte. Ev kan chef på PMG/Neuropsykiatri 

medverka? 

 Mötet avslutas.   

 

Kommande möte: Efter sommaren - kallelser kommer 

Vid anteckningarna:  Karin Elias, processamordnare NOSAM Angered 


